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Dag Brechje, 
 
Namens Chris van Dam (CDA) wil ik graag het volgende punt, in de rondvraag van de aankomende 
procedurevergadering, aan de orde stellen. In kamerstuk 30 821 nr. 49 van 23-07-18 geeft de 
minister van Justitie en Veiligheid aan: 
‘’ In december 2017 is uw Kamer geïnformeerd dat de ex-ante analyses economische veiligheid in het 
eerste kwartaal van 2018 zouden worden afgerond. Aangezien er nog juridische vraagstukken m.b.t. 
overheidsdeelnemingen bestudeerd worden, is het niet mogelijk om uw Kamer binnen de beoogde 
termijn te informeren. In de tweede helft van 2018 wordt uw Kamer per brief geïnformeerd, over de 
uitkomsten van de ex-ante analyses en de beoogde vervolgstappen’’ 
 
Tot op heden heeft de Kamer niets vernomen van de minister van J&V over deze ex-ante analyses 
over economische veiligheid. Daarom de vraag aan de minister waar deze ex-ante analyse blijft en of 
deze zo snel mogelijk naar de Kamer gestuurd kan worden. 
 
Met beste groet, 
 
Maarten Stokhof 

Beleidsmedewerker Justitie en Veiligheid 

 


